
Zápisnica z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Píle dňa 29.06. 2023 o 1900 hod.

Prítomní: Bc. Jana Herchlová,  Mgr. Filip Pudmarčík , Ing. Emil Senneš, Ľudovít Večerka, 
Ospravedlnení: Mgr. Iveta Balejčíková – hlavná kontrolórka
Zapisovateľ: Radovan Mičunek
Overujú:  Bc. Jana Herchlová, Ing. Emil Senneš,

Návrh programu:

1) odpovede na dopyty občanov
2) kontrola plnenia uznesení
3) informácie starostu obce
4) diskusia / rôzne
5) záver

Starosta  obce  určil  zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice.  Následne  predniesol  návrh 
programu podľa pozvánky a vyzval poslancov na návrhy zmien alebo doplnení programu. Dodatočné 
návrhy nepadli, preto dal hlasovať o programe v pôvodnom znení.
Hlasovanie:  za -4   proti -0    zdržali sa-0

1. odpovede na dopyty občanov
Písomne neboli  podané žiadne podnety od občanov, ani  sa na rokovanie nedostavil  nikto 

osobne. 

2. kontrola plnenia uznesení
Starosta skonštatoval, že všetky uznesenia z predchádzajúcich rokovaní sú splnené. 

3. informácie starostu obce 
Starosta informoval poslancov o príprave žiadosti na MIRRI ohľadom opravy multifunkčného 

ihriska  a  výstavy  workoutového ihriska  v  lokalite  obecného parku.  Starosta  poslancom predstavil 
pripravené  projekty.   Prvá  časť  sa  týka  opravy  povrchu  multifunkčného  ihriska  a  druhá  časť 
projektovej žiadosti sa týka výstavby nového workoutového fitness ihriska pre dospelých. Tiež by bol 
osadený automatický externý defibrilátor na oboch ihriskách. 

Tiež  pokračuje  príprava  projektovej  dokumentácie  pre  projekt  obnovy  budovy  obecného 
úradu.  Príprava  projektu  má  meškanie  z  dôvodu  zložitej  prípravy  a  najme  z  dôvodu  obtiažnosti 
zabezpečiť PD na elektoinštaláciu a komplexný riadiaci systém budovy. Starosta objasnil  poslancom aj 
podrobnosti z  daného projektu,  osadenie  výťahu,  presťahovanie  knižnice,  osadenie  schodiska  do 
3.NP.

Starosta  tiež  informoval  poslancov  o  zapojení  sa  obce  do  elektronických  služieb  pre 
samosprávy D-COM. 

Starosta informoval poslancov o výrobe vlajky pre DHZO a tiež informoval o pripravovanej 
brigáde na požiarnej zbrojnici plánovanej na 8.7.2023. 

Starosta informoval o príprave aktivít na hody , zabezpečenie skákacieho hradu a kolotoča na 
nedeľu. V sobotu bude futbalový turnaj a 

Ďalej informoval o príprave podkladov pre riešenie zmien a doplnkov územného plánu obce.

4.  diskusia / rôzne
Poslanec  Večerka  upozornil  na  využívanie  kontajnera  1100l  osobami  ubytovanými  v 

„modrom“  penzióne,  kde  svedkovia  videli,  že  do  týchto  kontajnerov  vhodili  8  veľkých  mechov. 



Starosta prisľúbil, že bude vec riešiť a do budúcnosti sa vybuduje oplotené a uzamykateľné zberné  
miesto, kde dostanú prístup len rekreanti, ktorí budú mať uhradený poplatok za odpad.

Starosta informoval o objednaní a zlikvidovaní nebezpečného odpadu, ktorý sa nahromadil v 
obci. Nebezpečný odpad zlikvidovala oprávnená spoločnosť.

Poslanec Senneš sa dopytoval o možnosti kontaktovať majiteľa protiľahlej nehnuteľnosti s 
požiadavkou na úpravu a primeranú starostlivosť o daný pozemok.

5. záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní OZ a ukončil rokovanie OZ.

Zapísal: Radovan Mičunek………................................…………

Overili:

Bc. Jana Herchlová…...…………..........................………………

Ing. Emil Senneš......................................…………………………..


